
 
 

Vážení spoluobčané, 
       

Vítáme Vás při čtení druhého čísla  Všechromského zpravodaje, ve kterém Vás budeme informovat o dění 
v obci za poslední měsíc. 
  

Na prvním místě  bychom se  chtěli zmínit o Jarní brigádě, která byla  dne 22. dubna – této akce se 
zúčastnilo více než 30 občanů – všem patří poděkování.  Střed obce je nyní uklizený a  pravidelné sekání trávy 
bude zajišťovat  pracovník údržby  Obecního úřadu.  Doufáme, že  občané, kteří se nemohli nebo nechtěli  této 
akce zúčastnit, najdou jiný způsob, jak  přispět ke zlepšení vzhledu obce  - např.   péčí o prostranství  před  
vlastním domem  nebo nápadem jak obohatit květinovou  výsadbu na návsi, 

Dále se musíme zmínit o pořádání Čarodějnic - i přes některé problémy (počáteční nepřízeň počasí a 
stížnost majitelů z čp. 4)nakonec celá akce dopadla  na výbornou. Není možné vyjmenovat všechny, kteří se na 
přípravě Čarodějnic podíleli, ale je potřeba poděkovat všem ženám, které napekly sladké či slané dobroty pro 
všechny, jmenovitě pak z rodiny Nedbalových Radkovi a Lucii za  obnovení tradice stavění májky, dále Zdeně 
Nedbalové, Květě, Iloně a Nikole z rodiny Vosmíkových, které investovaly nejen vlastní finanční prostředky, ale 
vyrobily i skutečnou čarodějnici na ozdobu hranice. Za zajištění hudby patří poděkování Evě Semerákové  a dále 
Pavlu Soukupovi a Aleně Adeltové za hru na kytaru, speciální dík patří těm, kteří  přikládali na oheň, protože 
hromada  určená ke spálení byla skutečně  obrovská  a  pálilo se až do 3 hodin do rána. Takové čarodějnice se 
skutečnou jízdou na koštěti, rejem čarodějnic, hudbou, zpěvem, opékáním buřtů a občerstvením skutečně ve 
Všechromech dosud nebyly. To je názor všech zúčastněných a i pí Adeltové – nejstarší občanky Všechrom, která 
toho skutečně hodně pamatuje. Lze jen litovat, že  nebyla obnovena i tradice hlídání májky a tak se stalo, že věnec 
z májky byl   ukraden – i to je totiž součást tradice. Věnec uloupili „Všestaráci“  a  tak  bychom jim to měli příští rok 
oplatit. 

Děkujeme za vstřícnost občanů, zejména p. Červa, p. Urbana a také rodiny Šťastných, Alexandrových a 
Tintěrových (2 ze 6ti spoluvlastníků, kteří nejsou obyvateli Všechrom nesouhlasí, avšak jsou ochotni prodat za cenu 
stavebního pozemku v uvedené lokalitě), při projednávání smluv týkajících se  cyklostezky.     

Při předávání smluv  a dalších vyjádření byl Obecní úřad upozorněn na nutnost  zajištění přístupů 
k dotčeným pozemkům. 
  
Dne 5.května  se sešel Osadní výbor  a projednal následují záležitosti  

V otázce zřízení volebního okrsku – po zvážení stránky nákladů a přínosů dospěl OV k názoru volební 
okrsek nezřizovat, dále OV bude podporovat a prosazovat  jako prioritní finančně náročnější akce – oprava sloupků 
oplocení hřbitova, oplocení rybníka na návsi a  vyřešení  kanalizace u úseku silnice u Jandů.  Pro děti a mládež  
bylo  schváleno postavení basketbalového koše na návsi a uspořádání dětského odpoledne u příležitosti MDD 
–  k této příležitosti jsou zajištěny hračky, které obci darovala firma VOG s.r.o. Všechromy 43 – velmi této 
společnosti děkujeme za podporu a poděkování patří i Zdeně Chaloupecké, která jako zaměstnankyně VOG toto 
zařídila.  O spolupráci při zajištění dětského odpoledne byly požádány pí. Monika Soukupová a Kateřina 
Chaloupková. Dosud není vyklizena spodní část hasičárny – byl stanoven termín do 31.května, aby byly zajištěny 
náhradní prostory pro MDD v případě nepříznivého počasí.  

Na schůzi byl přizván p. Janda, který nás informoval o tom, že v obci je stále registrován hasičský sbor, i 
když v současné době není aktivní a přišel s myšlenkou oživit činnost  hasičů v případě zájmu občanů. Myslíme si, 
že tato myšlenka je  dobrá a že činnost hasičů by byla přínosem pro obec a to nejen jako požární prevence        a 
osvěta, ale například i pro zajištění protipožárních prohlídek. V neposlední řadě by tento sbor mohl sloužit jako 
první příklad obnovení spolkové činnosti ve Všechromech.  

Na schůzi rovněž přinesla pí. Tintěrová staré fotografie, které zachycovaly takové události jako třeba 
dožínkovou slavnost, nebo záběry z ochotnického představení, neboť v minulosti ve Všechromech byl i ochotnický 
spolek.  

Dále byly připomínky k odvozu plastových odpadků - k tomu je potřeba  zdůraznit, že kontejnery by 
měly být pravidelně vyváženy 1x týdně a to by mělo být dostačující, pokud si občané uvědomí, že plastové lahve  
se musí vkládat  zmačkané, taky aby zabraly co nejmenší prostor, a že kontejner slouží pro všechny obyvatele 
Všechrom, což si někteří občané zřejmě vykládají tak, že do kontejneru mohou nacpat bezohledně  balíky 
odpadních folii čímž v kontejneru nezbude žádné místo  -to je příklad z posledních dnů, kdy ve čtvrtek byl 
kontejner prázdný a v sobotu už byl  zcela zaplněný a plastové odpadky se váleli okolo kontejneru  což je dosti 
nelichotivá vizitka pro celou obec.   

Příští víkend bude na náves přistaven kontejner pro odvoz popela z čarodějnic a likvidaci domácího 
odpadu – tento kontejner je přistavován každý rok a bohužel v minulosti se projevila podobná bezohlednost, kdy 



několik jedinců dokázalo naplnit kontejner k prasknutí a na ostatní nezbylo  vůbec místo.   Doufáme, že letos se 
nebude podobná situace opakovat.  

Ještě informujeme občany o tom, že OV podal návrh na zřízení kontejneru i na papírový odpad. 
 
Nyní se vrátíme k věcem příjemnějším a to, že naše obec se opět rozrostla. Dne  18.dubna se 

manželům Janě a Michalovi Buchtovým narodil syn Erik, který je nyní nejmladším občanem Všechrom 
– blahopřejeme. Dále domek po pí Levé na návsi má už nové majitele a to rodinu Ptákovu – mladí manželé 
s malým dítětem, kteří se nastěhují po dokončení  nezbytných stavebních úprav – doufáme, že se novým občanům 
bude v naší obci líbit. 

 Rovněž na pozemku vedle cesty k Adeltům se bude stavět – bližší informace  budou v dalším čísle 
zpravodaje. 

 Další příjemnou  věcí je, že p. Urban – rodák ze Všechrom věnoval OV  zvětšeniny pohledu „Pozdrav ze 
Všechrom“ a  fotografii z místní školy  ročník 1944. 

  Vzhled  obce bude v nejbližší době vylepšen novou vývěskou.     
  Ještě poslední informace o projektech, které jsou ve stadiu zrodu - je to projekt obnovy kroniky obce 

Všechrom a projekt vlastních webových stránek pod   www.strancice.cz. 
 
 Závěrem bychom chtěli připomenout, že uvítáme každý námět na  vylepšení zpravodaje nebo i přímo 

příspěvek, který  bychom ve Zpravodaji mohli uveřejnit. 
 
      Všem občanům Všechrom přejeme hezké květnové dny  
 

za osadní výbor 
 
 
 Jitka Žemličková   Karel Semerák     Růžena Tintěrová 

 
 

  

 


